
Zápis č. 1/2025 

z Komise sociální Rady MČ Praha 4, konané dne 3.2.2025 
 

Pozvánka na jednání komise sociální dne 3.2.2025, doručena všem členům komise elektronicky 

dne 27.1.2025 (pozvánka v příloze).  

1. Zahájení, schválení programu 

Jednání komise zahájeno v 16:15 hod. dne 3.2.2025. 

Počet členů komise: 6 

 

Přítomni členové komise: Jaroslava Mörwicková, Mgr. Libuše Pešlová, MUDr. Dušan 

Pavlíček, Mgr. Tomáš Liškutín, Ing. Tomáš Sedláček, Bc. Eliška Hromířová, 

 

Omluveni: Tereza Fabišovská, Lucie Reismüllerová, Mgr. Iva Kotvová, 

 

Hosté: Irena Štiková DiS. - Vedoucí oddělení sociálně právní ochrany dětí OSOC  

 

1. Zahájení, schválení programu 
 

1.1 Předsedkyně komise přivítala přítomné členy a hosty, konstatovala usnášeníschopnost 

komise a zahájila jednání komise. 

 

1.2 Předsedkyně komise předložila návrh Programu jednání komise ke schválení v následujícím 

znění: 

Program jednání: 

 

1) zahájení, schválení programu 

2) byty určené pro sociální a dostupné bydlení – prodloužení nájemních smluv a 

žádosti o nájem bytů ze sociálních důvodů 

3) informace o pohledávkách u pronajatých bytů 

 

Předsedkyně vyzvala přítomné členy komise k návrhům na případné další doplnění programu 

jednání. 

 

1.3 Návrh ke schválení programu: 

Komise schvaluje program v navrhovaném znění: PRO - 5    PROTI - 0    ZDRŽEL SE - 0   

 

2. Byty určené pro sociální a dostupné bydlení 

 

Návrh k prodloužení nájmu bytů pro sociální a dostupné bydlení, návrh k zařazení 

nových žadatelů do evidence pro účely sociálního a dostupného bydlení 

 

Komise projednala žádosti o prodloužení nájemních smluv u bytů pronajatých ze sociálních 

důvodů. Dále se vyjádřila k žadatelům o zařazení do evidence žadatelů o pronájem bytu ze 

sociálních důvodů a byla seznámena s aktuálními informacemi od odboru sociálního. Komise 

doporučila několik žadatelů o pronájem bytů pro sociální a dostupné bydlení. Při doporučení 

přihlížela k době podání žádosti, aktuální bytové a sociální situaci žadatelů a také k informacím 

od odboru sociálního. Komise sociální doporučuje Radě městské části Praha 4 rozhodnout v 

jednotlivých žádostech tak, jak je uvedeno v příloze, která se nezveřejňuje. 



 

3. Pohledávky za byty ze sociálních důvodů 

 

Jednání komise skončilo dne 3.2.2025 v 17.40 hodin. 

Termín dalšího jednání komise bude uveřejněn na webových stránkách MČ Praha 4. 

 

 

 

 

 

                                                                                     

…..……...................................................... 

            Jaroslava Mörwicková 

     předsedkyně Komise sociální  

zapsala: Ing. Kateřina Pešánová 

                       tajemnice komise                    

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 


